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Розумна електрична 
зубна щітка Oclean



Українська 
Дякуемо за використання електрично'i зубноУ щiтки Oclean 
Важливi поради з безпеки 

1. Дiти вiком вiд 8 рокiв i особи з фiзичними, сенсорними або iнтелектуальними вадами або з недостатнiм досвiдом i знаннями можуть 
використовувати цей прилад, якщо вони перебувають пiд наглядом або проiнструктованi щодо безпечного використання приладу 
та розумiють його небезпеку. Дiтям заборонено гратися з цим приладом. Дiтям забороняеться виконувати очищення та технiчне 
обслуговування користувача без нагляду. 
2. Цей продукт може використовувати лише спецiальнi насадки для щiток Oclean, i ми не несемо вiдповiдальностi за будь-якi 
наслiдки, спричиненi несертифiкованими насадками для щiток стороннiх виробникiв. 
3. Цей продукт призначений лише для особистого чищення та не рекомендований для медичного використання. 
4. Цей продукт призначений лише для використання в примiщеннi. Не розташовуйте його в мiсцях, якi пiддаються впливу прямих 
сонячних променiв. Рекомендуеться розмiщувати його в сухому та провiтрюваному мiсцi при кiмнатнiй температурi. 
5. Будь ласка, тримайте телефон сухим перед заряджанням, витрiть його насухо м'якою тканиною та регулярно очищайте 
iнтерфейс заряджання сухою тканиною, щоб запобiгти утворенню плям. 
6. Прилад можна живити лише безпечною наднизькою напругою, що вiдповiдае позначцi на приладi. 
7. Не пiддавайте пристрiй або батарею впливу надмiрних температур. 
8. Зауважте, що металевi предмети не повиннi торкатися клем обладнання, що живиться вiд батарейок, щоб уникнути короткого 
замикання.t circuit. 

lнструкцiя по застосуванню
Перше завантаження 
Перше використання: натиснiть кнопку живпення, щоб увiмкнути зубну щiтку, i пiсля цього зубна щiтка залишиться в режимi 
очiкування. Коли екран увiмкнено, Bluetooth i Wifi залишаться ввiмкненими пiсля вимкнення екрана, Bluetooth i Wifi будуть 
вимкненi пiсля 30 секунд вiдсутностi операцiй;

Google Play Store & IOS АРР Store 

Встановiть АРР: пiсля сканування QR-коду, щоб завантажити АРР «Oclean Care+», знайдiть i пiдключiть зубну щiтку в АРР. 
Пiдключення АРР (Домашня сторiнка-Додати пристрiй-Виберiть Wifi-Bвeдiть пароль-Пiдключення-Пiдключення успiшне) 

Переглядайте записи про чищення зубiв у додатку 
Лише пiсля того, як зубна щiтка прив'язана до АРР i пiдключена до Wi-Fi, АРР може отримувати данi чищення пiд час чищення. Данi 
чищення менше 15 секунд не будуть збереженi. Зубна щiтка мае обмежену емнiсть i може зберiгати данi про чищення не бiльше 7 
днiв. Будь ласка, пiдключiться до Wi-Fi i синхронiзуйте данi з АРР протягом 7 днiв. 

Заряджання зубної щiтки: пiсля ввiмкнення зарядноУ бази висушiть нижню частину зубноУ щiтки та вставте зубну щiтку в зарядну 
базу для заряджання. Ви можете судити про рiвень заряду батареУ, який вiдображаеться на диспле·i зубноУ щiтки. Пiсля поеного 
заряджання вчасно заберiть зубну щiтку вiд зарядно'i бази. Пiсля чищення зубiв, будь ласка, зарядiть, коли зубна щiтка нагадае вам 
про низький заряд батареi. 

Нагадування про надмiрний тиск: якщо пiд час чищення зубiв застосовувати занадто сильний тиск, це може пошкодити ясна або 
поверхню зуба. Тому, коли зубна щiтка виявить надмiрний тиск, вона пролунае нагадування, а iндикатор унизу та кож засвiтиться 
червоним. (Цю функцiю ввiмкнено за умовчанням) 

Нагадування про надмiрне горизонтальне натягування: якщо горизонтальне натягування занадто велике, це може легко 
спричинити кровотечу з ясен або пошкодити шийку зуба прозвучить попередження. (ця функцiя ввiмкнена за умовчанням) 

Головка щiтки нахилена пiд кутом 45': кут 45' узгоджуеться з ясен ною борозною, що може краще очищати налiт, прикрiплений до 
ясенно'i борозни, i пiдтримувати здоров'я ясен нахилiть головку щiтки на 45'. (Цю функцiю потрiбно ввiмкнути в додатку) 

Нагадування про змiну зони: щоб ефективно запобiгти проблемам iз зубами, вам потрiбно почистити всi дiлянки перед чищенням 
зубiв. Тому пiд час чищення пiсля чищення дiлянки з'явиться звукове нагадування про змiну зони. (Ця функцiя вимкнена за 
замовчуванням i може бути включена в АРР) 

Автоматичний пробудження: 
За замовчуванням пiдняття зубно·i щiтки автоматично активуе екран. 
Якщо екран автоматично виходить з режиму сну кiлька разiв поспiль без чистки, вам потрiбно буде натиснути кнопку, щоб 
розбудити його пiд час наступного використання. 
Якщо пiдняти зубну щiтку, коли батарея розряджена, екран автоматично не вийде з режиму сну. 
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Сенсорний дисплей 
Пiдтримуе onepaцii ковзання вrору та вниз. Пiд час ковзання торкайтеся краТв екрана кiнчиками пальцiв, щоб виконати операцiю 
ковзання. 
® Клавiша увiмкнення/вимкнення 
Пiсля того, як зубна щiтка вийде з режиму сну, коротке натискання кнопки живлення пiд час ·;1 роботи призупинить роботу; 
повторне коротке натискання протяrом 30 секунд продовжить роботу; якщо бiльше 30 секунд не буде виконано жодноi oпepaцiї, 
екран перейде в чорний режим. Натиснiть i утримуйте кнопку живлення протяrом 8 секунд, щоб повернутися до заводськоrо 
режиму. 
® Проведiть пальцем по екрану вrору та вниз 
@ Натиснiть кнопку живлення, щоб пiдтвердити налаштування/почати чищення 

Повiдомлення про низький заряд батареї 
Коли потужнiсть зубноi щiтки становить менше 10%, на дисплеТ часто з'являеться повiдомлення про низький рiвень заряду батареї 
та "її потрiбно зарядити. Коли заряд батареї серйозно низький, телефон не можна ввiмкнути, i двигун вiбруе як наrадування. 

Важливе нагадування про зарядку 
Ця електрична зубна щiтка оснащена механiзмом бездротової швидкої зарядки. Рекомендовано пiдключати та заряджати зубну 
щiтку лише тодi, коли зубна щiтка потребуе зарядки. Не кладiть зубну щiтку на зарядний пристрiй, якщо вона не потрiбна для 
заряджання, i пiсля того, як вона повнiстю заряджена, три вале заряджання на повнiй потужностi призведе до передчасного 
виходу з ладу внутрiшньоТ батареТ та негативного впливу на використання. 

Рекомендований метод чищення 

® Повiльно перемiщайте зубну щiтку щетиною пiд кутом 45° до лiнii ясен. Пiд час цього процесу немае необхiдностi вручну 
чистити 
щiткою вгору та вниз. ® Тримайте ручку зубноТ щiтки повiльно, круrовими рухами. 
Ф Будь ласка, прополощiть рот водою пiсля чищення зубiв. 

1. 3абороняється розбирати, бити, стискати та кидати у вогонь. 
2. Якщо вирiб сильно оnуклий, не продовжуйте йога використовувати. 
3. Не niддавайте електроприлади або батаре·1 дii надмiрних температур. 
4. ЗабороняЕТься використовувати батарею пiсля YI замочування у водi. 
5. Майте на увазi небезпеку короткого замикання клем приладiв, що живляться вiд 

батарейок, або батарей 

Перед утилiзацiею виробу батарею необхiдно вийняти з виробу вiдповiдно до наступних крокiв: 

1.Вiдкрийте нижню кришку та виймiть rвинтову пробку. 
2.За допомоrою викрутки вiдкрутiть нижнiй rвинт i вiдкрийте нижню кришку. 
3.За допомоrою викрутки вiдкрийте пряжки з обох сторiн, виймiть механiзм, за допомоrою ножиць вiдрiжте нiкелевi контакти 
акумулятора вiд В+ i В- i виймiть акумулятор. 

- Батареї необхiдно вийняти з приладу, перш нiж 
викинути його;
- При вийманнi батареї прилад повинен бути 
вимкнений; 
- Батареї слiд утилiзувати безпечно. 
Цей пристрiй мiстить незмiнний акумулятор. Коли термiн служби батаре"i закiнчуеться або витiкае, пристрiй i батарею 
необхiдно утилізувати належним чином.

• технiчнi характеристики продукту 

Назва продукту 
Модель продукту 

Номiнальна вхiдна 
напруга 

Oclean WiFi Smart Sonic Electric Т oothbrush V8100 

5В:--:-:1 А* 

Номiнальна споживана 
потужнiсть 5Вт 

Емнiсть акумулятора 1200mAh 

Сумiснi пристрої сумiснi з Android 5.0, i0S9.0 i вище, пiдтримуе Bluetooth 4.2 

Дiапазон частот WiFi: 2412 MHz-2472MHz ВТ: 2402MHz-2480MHz 

Рiвень водонепроникностi IPX7 

Спосiб зарядки бездротова зарядна база 

*Пiд час заряджання необхiдно використовувати адаптер iз вихiдною напруrою 5 В :--:-:1 А {максимальна 
вихiдна потужнiсть менше 15 Вт) i вiдповiдати вимоrам IEC 60335-1. 
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Виробник: Shenzhen Yunding lnformation Technology Со., Ltd. 

Адреса виробника: 28G, Building 3, Dachong Business Center(Phase З), No.18, Dachong 1 st Road, Dachong Community, Yuehai Street, Nanshan 
District, Shenzhen City, Guangdong Province, China 

А 



Русский
Благодарим вас за использование электрической 
зубной щетки Oclean. 
Важные советы по безопасности 

1. Дети в возрасте 8 лет и старше, а также лица с физическими, сенсорными или умственными недостатками или с 
недостатком опыта и знаний могут использовать этот прибор при условии, что они находятся под присмотром или
проинструктированы о безопасном использовании прибора и понимают его опасности. Детям не разрешается играть с
этим прибором. Детям не разрешается выполнять чистку и техническое обслуживание без присмотра. 
2. В этом продукте можно использовать только специальные насадки Oclean, и мы не несем ответственности за любые 
последствия, вызванные использованием несертифицированных насадок сторонних производителей. 
3. Этот продукт предназначен только для личной гигиены и не рекомендуется для использования в медицинских целях. 
4. Этот продукт предназначен только для использования в помещении. Не размещайте его в местах, подверженных 
воздействию прямых солнечных лучей. Рекомендуется размещать его в сухом и проветриваемом месте при комнатной 
температуре. 
5. Перед зарядкой держите телефон сухим, протрите его насухо мягкой тканью и регулярно очищайте интерфейс зарядки 
сухой тканью, чтобы предотвратить появление пятен. 
б. Прибор можно питать только безопасным сверхнизким напряжением, соответствующим отметке на приборе. 

7. Не подвергайте устройство или аккумулятор воздействию высоких температур. Нормальный диапазон температур для 
зарядки аккумулятора составляет 0--45 градусов. 
8. Обратите внимание, что клеммы оборудования с батарейным питанием или батареи не должны контактировать с
металлическими предметами во избежание риска короткого замыкания. 

Инструкция по применению 
Первая загрузка 
Первое использование: нажмите кнопку питания, чтобы включить зубную щетку, после этого зубная щетка останется в 
режиме ожидания. Когда экран включен, Bluetooth и Wi-Fi остаютса включенными после выключения экрана, Bluetooth и 
Wi-Fi отключаются через 30 секунд бездействия; 

Google Play Store & iOS АРР Store 
Установите приложение: после сканирования QR-кода для загрузки приложения «Oclean Care+» найдите и подключите 
зубную щетку в приложении. Примечание. Соединение в «Настройки системы-Настройки Bluetooth» мобильного 
телефона недействительно. 
Подключение приложения (домашняя страница-Добавить устройство-Выбрать Wi-Fi-Bвecти пароль-Подключение-
Подключение успешно) 

Просматривайте записи чистки зубов в приложении. 
Только после того, как зубная щетка будет привязана к приложению и подключена к Wi-Fi, приложение сможет получать 
данные о чистке во время чистки зубов. Данные чистки менее 15 секунд не будут сохранены. Сама зубная щетка имеет 
ограниченный объем памяти и может хранить данные о чистке не более 7 дней. Подключитесь к Wi-Fi и синхронизируйте 
данные с приложением в течение 7 дней. 

Зарядка зубной щетки: После включения зарядной базы высушите нижнюю часть зубной щетки и вставьте зубную щетку в 
зарядную базу для зарядки. О состоянии батареи можно судить по уровню заряда батареи, отображаемому на дисплее 
зубной щетки. После полной зарядки вовремя уберите зубную щетку с зарядной базы. После чистки зубов зарядите 
устройство, когда зубная щетка напомнит вам о низком заряде аккумулятора. 

Напоминание о чрезмерном давлении: во время чистки слишком сильное давление может повредить десны или 
поверхность зубов. Поэтому, когда зубная щетка обнаруживает чрезмерное давление, она подает звуковой сигнал, а 
индикатор внизу также загорается красным. (Эта функция включена по умолчанию) 

Напоминание о чрезмерном горизонтальном натяжении: во время чистки, если горизонтальное натяжение слишком велико, 
это может легко вызвать кровотечение десен или повредить шейку зуба. Поэтому, когда зубная щетка обнаруживает, что 
горизонтальное натяжение слишком велико/слишком быстрое, она начинает работать. прозвучит предупреждение. (Эта 
функция включена по умолчанию) 

Головка щетки наклонена под углом 45°: угол 45° совпадает с десневой бороздой, что позволяет лучше очистить налет, 
прикрепленный к десневой борозде, и сохранить здоровье десен. Когда начнется чистка, зубная щетка издаст звук, 
напоминающий о необходимости чистки зубов. головку щетки наклонить на 45°. (Эта функция должна быть включена в 
приложении) 
Напоминание о смене участка: чтобы эффективно предотвратить проблемы с зубами, перед чисткой зубов необходимо 
почистить все участки. Поэтому в процессе чистки после чистки участка появится звуковое напоминание об изменении 
участка. (Эта функция отключена по умолчанию и ее можно включить в приложении) 
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Автоnробуждение: 
По умолчанию при поднятии зубной щетки экран автоматически активируется. 
Если экран автоматически просыпается несколько раз подряд без чистки, вам нужно будет нажать кнопку, чтобы разбудить 
его при следующем использовании. 
Поднятие зубной щетки при низком заряде батареи не приведет к автоматическому включению экрана. 

Сенсорный дисплей 
Поддерживает операции скольжения вверх и вниз. При скольжении коснитесь краев экрана кончиками пальцев, чтобы 
выполнить операцию скольжения. ® Клавиша включения/выключения 
После того, как зубная щетка выйдет из режима сна, короткое нажатие кнопки питания во время работы приостановит работу; 
повторное короткое нажатие в течение 30 секунд продолжит работу, если в течение более 30 секунд не будет никаких действий, 
экран перейдет в черный режим; Нажмите и удерживайте кнопку питания в течение 8 секунд, чтобы вернуться к заводскому 
режиму. 
® Проведите по экрану вверх и вниз 
Нажмите кнопку питания, чтобы подтвердить настройки/начать чистку. 

Подсказка о низком заряде батареи 
Когда уровень заряда зубной щетки составляет менее 1 О%, на дисплее часто появляется сообщение о низком заряде 
батареи, и ее необходимо зарядить. Когда батарея разряжена, телефон невозможно включить, а мотор будет вибрировать как 
напоминание. 

Важное напоминание о зарядке 
Эта электрическая зубная щетка оснащена механизмом беспроводной быстрой зарядки. Рекомендуется подключать и 
заряжать зубную щетку только тогда, когда зубная щетка нуждается в зарядке. Не помещайте зубную щетку в зарядное 
устройство, когда она не нужна для зарядки, а также после того, как она полностью заряжена. Дпительная зарядка на полную 
мощность приведет к преждевременному выходу из строя внутренней батареи и ухудшит качество использования. 

Рекомендуемый метод чистки 

® Медленно перемещайте зубную щетку под углом 45° к линии десен. Во время этого процесса нет необходимоаи вручную 
расчесывать вверх и вниз. ® Слегка держите ручку зубной щетки и медленно перемещайте ее круговыми движениями. Не 

нажимайте слишком сильно. 

Пожалуйста, прополощите рот водой после чистки зубов. 

l. Запрещается разбирать, ударять, сжимать или бросать в огонь. 

2. Если продукт сильно раздувается, не продолжайте его использовать. 
3. Не подвергайте электроприборы или аккумуляторы воздействию чрезмерных 

температур. 
4. Запрещается использовать аккумулятор после его замачивания в воде. 
5. Помните об опасности короткого замыкания клемм аккумуляторных приборов или 

батарей металлическими предметами

Прежде чем выбросить изделие, необходимо извлечь аккумулятор из изделия, выполнив следующие действия: 

l. Откройте нижнюю крышку и снимите резьбовую заглушку. 
2. С помощью отвертки открутите нижний винт и откройте нижнюю крышку. 
3. С помощью отвертки откройте пряжки с обеих сторон, выньте механизм, ножницами отрежьте никелевые штырьки 
батареи от В+ и В- и выньте батарею. 

-- Перед утилизацией прибора необходимо извлечь батарейки из прибора; 
-- При извлечении аккумулятора прибор должен быть выключен; 
-- Батарейки следует утилизировать безопасным способом. 

Данное устройство содержит незаменяемую батарею. Когда срок службы батареи подходит к концу или она 
протечет, устройство и батарею необходимо утилизировать надлежащим образом. 

• Характеристики продукта 

Название продукта Oclean WiFi Smart Sonic электрическая зубная щетка 
Модель продукта V8100 
Номинальный вход 58=1 А* 
Номинальная входная 
мощность 5Вт 
Емкоаь аккумулятора 1200мАч 
Совместимые устройства Совместимоаь с Android5.0, i0S9.0 и выше, поддержка Bluetooth 4.2. 
Диапазон чааот Wi-Fi: 2412-2472 МГц ВТ: 2402-2480 МГц 

Уровень водонепроницаемости      IPX7 
Способ зарядки беспроводная зарядная база 

*При зарядке необходимо использовать адаптер с выходным напряжением 5 В:-::1 А (максимальная выходная 
мощность менее 15 Вт) и соответствующий требованиям IEC 

А 
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English
Thank you for using the Oclean electric toothbrush
Important Safety Tips

I. Children over 8 years of age and above and persons with physical, sensory or intellectual defects, or without experience 
and knowledge may use the appliance under the supervision or guidance of the safe use and aware of the hazards. Children 
are not allowed to play with this appliance. Children shall not perform cleaning and user maintenance without supervision. 
2, this product can only use Oclean special brush head, will not bear all the consequences of non-certified third party brush 
head. 
3. This product is only personal cleaning products and is not recommended for medical use. 
4, this product is only for indoor use, do not be placed in the direct sunlight area, it is recommended to be put in the room 
temperature dry ventilation place. 

5. Please keep the body dry before charging, dry with soft cloth, and clean the charging interface with dry cloth regularly to 
prevent stains from deposition. 
6. The appliance can only be supplied at the safety ultra-low voltage corresponding to the sign on the appliance. 
7. Do not expose the device or battery to too high temperature. The normal temperature range of battery charging is o to 
45 degrees. 
8. Pay attention to the battery power supply equipment or battery terminals do not be touched by metal objects to avoid 
the risk of short circuit 

Instructions for use
First power on
First use: Press the power button to turn on the toothbrush, and the toothbrush will remain in standby mode. When the 
screen is on, Bluetooth and WiFi will remain on; after the screen is off, Bluetooth and WiFi will be turned off after 30 
seconds of no operation.

� 

�� Google Play Store & iOS APP Store 
Install the APP: Scan the QR code to download the "Oclean Care+" APP, please search for and connect the toothbrush in the 
APP; Note: The connection is invalid in the mobile phone ·system Settings-Bluetooth Settings·. APP Connection (Home page-
Add Device-Select Wifi-Enter password-Connect in-Connect successfully) 

View brushing records on the APP
The APP can only obtain brushing data during brushing after the toothbrush is bound to the APP and connected to WiFi. 
Brushing data less than 15 seconds will not be saved. The toothbrush's own storage capacity is limited, and it can store no 
more than 7 days of brushing data. Please connect WiFi and APP to synchronize data within 7 days.
Toothbrush charging: After the charging base is powered on, wipe the bottom of the toothbrush dry and insert the 
toothbrush into the charging base for charging. You can judge the power status by the battery ratio displayed on the 
toothbrush display. After fully charged, please remove the toothbrush from the charging base in time. After brushing, please 
charge when the toothbrush reminds that the power is low.
Overpressure reminder: If the pressure applied is too high during brushing, it may damage the gums or tooth surface. 
Therefore, when the toothbrush detects excessive pressure, it will sound a reminder and the light at the bottom will turn red. 
(This function is turned on by default).

Excessive horizontal pull reminder: During brushing, if the horizontal pull is too large, it is easy to cause gum bleeding or 
damage to the neck of the teeth. Therefore, when the toothbrush detects that the horizontal pull is too large/too fast when 
brushing, it will sound a reminder. (This function is turned off by default).
Tilting the brush head at 45°: A 45° angle aimed at the gingival sulcus can better clean the plaque attached to the gingival 
sulcus and keep healthy gums, the toothbrush will make a sound to remind you to tilt the brush head 45° when you start 
brushing. (This function needs to be turned on in the APP.
Zone change reminder: Brushing teeth requires brushing all areas to effectively prevent dental problems. Therefore, during 
brushing, after brushing an area, there will be a sound zone change reminder. (This function is turned off by default and can 
be turned on in the APP.

Automatic wake-up:
By default, lifting the toothbrush will automatically wake up the screen.
If the screen is automatically woken up multiple times without brushing, you need to click the button to wake it up the next 
time you use it.
When the battery is low, lifting the toothbrush will not automatically wake up the screen.
①Touch screen
Supports up and down sliding operation. When sliding, please touch the two edges of the screen with your fingertips to 
slide.
②Power button
After the toothbrush wakes up, short press the power button in the running state to pause the operation; short press again 
within 30 seconds to continue the operation; if there is no operation for more than 30 seconds, the screen will go black and 
sleep. Long press the power button for 6 seconds to restore to factory mode.
③Swipe the screen up and down
④Press the power button to confirm the setting/start brushing
Low battery reminder
When the toothbrush is low in battery When the battery is at 10%, the display will often pop up a low battery reminder, and 
charging is required. When the battery is seriously low, it cannot be turned on, and the motor will vibrate to remind you.
Important charging reminder
This electric toothbrush has a wireless fast charging mechanism. It is recommended to connect it for charging only when the 
toothbrush
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needs to be charged. Do not put the toothbrush on the charger when it is not needed and after it is fully charged. Charging it at 
full power for  long time will cause the internal battery to fail prematurely and affect the user experience. 

Recommended Tooth Brushing Method 

® Move the toothbrush slowly with the bristles at 45° to the gum line. During this process, there is no need to brush up and down 
manually. ® Hold the toothbrush handle gently and move it slowly in  circular motion. Do not press too hard. 
 Rinse your mouth with clean water after brushing. 

2. Dо NOT continue to use the product if it is severely swollen. 
3. Do NOT expose electrical oppliances or batteries to excessive temperatures. 
4. Оо NOT use the battery after it has been soaked in water. 
5. Ве aware of the danger of short-circuiting the terminals of battery-powered 

oppliances or batteries 

FCC WARNING 
This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) this device may 
not cause harmful interference, and (2 this device must accept any interference received, including interference that 
may cause undesired operation. 
Any changes or modifications not expressly approved the party responsible for compliance could void the user's 
authority to operate the equipment. 

NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for  Class  digital device, pursuant to Part 15 
of the FCC Rules. These limitsdesigned to provide reasonable protection against harmful interference in  residential 
installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in 
accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no 
guarantee that interference will not occur in  particular installation. lf this equipment does cause harmful interference to 
radio  television reception, 
which can  determined  turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference  
one  more of the following measures: 
-- Reorient  relocate the receiving antenna. 
-- lncrease the separation between the equipment and receiver. 
-- Connect the equipment into an outlet on  circuit different from that to which the receiver is connected. 
-- Consult the dealer  an experienced radio/TV technician for help. 
The device has evaluated to meet general RF exposure requirement. The device is used in portable exposure 
condition without restriction. 

FCC 1D :2AN5D-V8100 

CE WARNING 

1) - the appliance is not to Ье used Ьу persons (including children with reduced physical, sensory ог mental capabilities, ог 
lack of experience and knowledge, unless they have been given supervision or instruction 
2) - children being supervised not to play with the appliance 
3) Signal words WARNING, CAUTION, DANGE R in uppercase having а height as specified: Uppercase letter of the text 
explaining the signal word not smaller than 1,6 mm : Moulded in, engraved, or stamped markings either raised above or 
have а depth below the surface of at least 0,25 mm, unless 

4) This appliance contains batteries that are поп-герlасеаЫе 

1. Cleaning and user maintenance shall not Ье made Ьу children without supervision. 
2. it must only Ье supplied at safety extra low voltage corresponding to the marking on the 

appliance. 
Before discarding the product the battery must Ье removed from the product according to the following steps: 
1. Open the bottom cover and pick up the screw plug. 
2. use а screwdriver to unscrew the bottom screw and open the bottom cover. 
3. Use а screwdriver to push open the buckles on both sides, remove the movement use pliers to cut off the battery nickel 
pins from В+ and В-, and remove the battery. 

-- Before discarding the device, the battery must Ье removed from the device; 
-- When removing the battery, the device must Ье powered off; 
-- The battery should Ье disposed of safely. 

This device contains а non-replaceaЫe battery. When the battery life ends or leaks, the device and battery must Ье 
disposed of properly. 

• Product specifications 

Product name Oclean WiFi Smart Sonic Electric Toothbrush 

Product model VBIO0 

Rated input 5V=IA* 

Rated input power 5W 

Вottery capacity 1200mAh 

CompatiЫe devices Compatible with Android 5.0, iOS 9.0 and above, support Bluetooth 42 

Frequency range WiFi: 2412 MHz-2472MHz ВТ: 2402MHz-2480MHz 

Waterproof grade IPX7 

Charging method Wireless charging base 

*When charging, an adapter with an output of 5V=IA (the maximum power of the output is less than 
15W) and in compliance with the requirements of IEC 60335-1 must Ье used for charging 

EU Authorized Representative 
Agency Name: Mbrush UAB 

European Address: Krakuvos str. 13, 
09314 Vilnius, Lithuania 

Email: service@mobalt.eu 
Post Code: L т 44237 
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